
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

Protokół nr 4/2025 

 

4 Posiedzenie w dniu 28 lutego 2025 r.  

 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2025 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Daniel Sobel,  

2. Damian Nowak,  

3. Szymon Śliwiński,  

4. Katarzyna Pluskota,  

5. Teresa Sobkowiak,  

6. Przemysław Strażyński.  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Małgorzata Sobel   - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Tuchorzy 

2. Magdalena Błoszyk  - p.o. Dyrektora Zespołu Publicznych Przedszkoli 

      w Tuchorzy 

3. Anna Dechnik - Bordych  - Dyrektor Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

      w Belęcinie 

4. Sabina Horowska   - Dyrektor Zespołu Szkoły Podstawowej  

      i Przedszkola w Chobienicach 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Daniel Sobel. Przywitał On 

obecnych członków komisji i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie.  

 

 

2. Wizytacja placówek oświatowych   

Podczas wyjazdowego posiedzenia komisji, mającego na celu wizytację placówek 

oświatowych, jako pierwsze odwiedzono Przedszkole w Starej Tuchorzy. Komisja zapoznała 

się z bieżącym stanem przedszkola oraz dotychczasowymi potrzebami. Najpilniejszą z 

inwestycji, jaką zaplanowano jest remont toalety, który umożliwiłby wejście z sali grupy 

„Niedźwiadków” bezpośrednio do toalety, która znajduje się tuż za ścianą.  



Drugą z placówek, którą odwiedziła Komisja był Zespół Publicznych Przedszkoli  

w Tuchorzy. Komisja zapoznała się z obecnymi warunkami panującymi w Przedszkolu  

i wysłuchała potrzeb dotyczących placówki. Obecnie brakuje tam pomieszczenia bądź też 

wiaty, pod którą można by przechowywać m.in. ławki, kosze na śmieci oraz sprzęt używany 

na zewnątrz. Ponadto, istotną kwestią jest również przebudowa dotychczasowego placu 

zabaw oraz zagospodarowanie placu, który byłby miejscem zabaw dla 3- latków. Natomiast, 

jeśli chodzi o wnętrze przedszkola, to zapotrzebowanie jest na tablicę multimedialną dla 

grupy 4-latków, klimatyzację w sali 5-latków oraz dodatkową osobę do kuchni – pomoc 

kuchenną. Dużą uwagę Komisji zwróciła również ściana dzieląca salę 4-latków  

z pomieszczeniem przeznaczonym dla logopedy/psychologa. Pomieszczenia te przedzielone 

są płytą, co jest dużym utrudnieniem w prowadzeniu zajęć przez logopedę. 

Trzecią z odwiedzanych placówek była Szkoła Podstawowa w Tuchorzy. Dyrektor 

szkoły przedstawiła Komisji najpilniejsze z inwestycji, które trzeba zrealizować  

w najbliższym czasie. Jedną z nich jest remont dachu oraz elewacji budynku oddziału 

przedszkolnego, wymiana lamp w salach lekcyjnych oraz generalny remont toalet. Ponadto, 

dużą uciążliwość i niebezpieczeństwo dla dzieci stanowi podłoże na placu zabaw 

znajdującym się przy oddziale przedszkolnym.  

Kolejną rzeczą, na którą Komisja zwróciła uwagę były toalety znajdujące się w budynku 

szkoły, do której uczęszczają klasy 4-8. Wymagają one pilnego remontu.  

 Kolejną z placówek oświatowych, gdzie Komisja przybyła z wizytą był Zespół Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola w Belęcinie. Podobnie jak w pozostałych placówkach Komisja 

przeprowadziła oględziny obiektu i wysłuchała potrzeb przedstawionych przez Panią 

Dyrektor. Jedne z najważniejszych potrzeb to m.in.: wymiana pieca, który obecnie jest na 

węgiel oraz drewno, remont toalety dla dziewczyn, remont schodów i podłogi na korytarzach, 

wymiana lamp, stołów oraz krzeseł w salach lekcyjnych. Ponadto, istotną kwestią, na którą 

Komisja zwróciła uwagę była elewacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i Przedszkola.  

 Ostatnią placówką, w której Komisja przeprowadziła wizytację był Zespół Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola w Chobienicach. Dyrektor zaznajomiła Komisję z bieżącymi 

potrzebami i wskazała na co należy zwrócić szczególną uwagę. Głównym problemem, który 

pojawiał się również w pozostałych szkołach i przedszkolach, jest stan techniczny toalet. 

Wymagają one natychmiastowego remontu. Ponadto, jednym z pilniejszych zadań jest 

wymiana oświetlenia oraz wykładzin w salach lekcyjnych. Priorytetowym jest również 

remont schodów i wymiana parapetów zewnętrznych.  

 Na tym zakończono wizytację gminnych placówek oświatowych, którą zaplanowano 

na ten dzień.  

 

3. Wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący Komisji Daniel Sobel poinformował, iż Komisja planuje kolejne 

wyjazdowe posiedzenie, mające na celu wizytację pozostałych placówek oświatowych w 

gminie, pod koniec marca 2025 r.  

Wobec braku innych głosów posiedzenie zakończyło się o godz. 13:15.  

  



 

Przewodniczący Komisji  

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

Daniel Sobel  

 

 

 

 

Przygotował(a): Paulina Żłobińska  


